
»Vloga predsednika je
delovna in ne častna«

Pogovor z novim predsednikom občinske
skupščine magistrom Andrejem Kumarjem

Pozneja kot v drugih obfiinah v
Stoveniji »mo za Bežigradom izvo-
lill novega prodsednika občlnske
akupsčina. To je 37-letni diplomi-
ranl ekonomist, maglster ekonom-
sklh znanosti ANDREJ KUMAR \z
L|ubljans. Gogalova 6 (KS Stoži-
oa). Ob občinskem praznlku smo
M pogovar|ali z njim.

• Tovarii Kumar, vl sta se po
letošnjih volitvah zadnji v Sloveniji
usadll v predsedniikl stolček To-
raj bosto imeli tudi manj časa za
rsievanje vseh nalog, ki vas čakajo
v vaiem predsedniskem mandatu.

•Menim, da nl najbolj primerno
govoriti o stolčku, saj je vloga
predsednlka občinske skupSčine
dalovna in ne častna. Glede dela
pa mo|8 prva Izkušnje Kaže|o. da
ga bo kar veliko, če želimo zagoto-
vltl uspesno dalovanje in razvoj
delsgatskega slstema. Nekoliko
poznejSi prevzem zadolžitev verjet-
no ne bo vpllval na nadaljnjo
opravljanje mojih obveznosti -

• In katere naloga vas Cakajo?
•Moje naloge so povezane

predvsem z uresničevanjem zadol-
žitev, ki jih imam glede na statut
občlne. V tem smislu je seveda
najpomembnejša naloga skrb za
stalno izboljjevanje dela delegat-
ske skupičine. Pri tam mislim
predvssm na resnlčno uveljavlja-
nje možnosti za kakovostno spre-
jemanje vseh odločitev, ki so po-
membne za nadaljnji razvoj naSe
občine in tudi Slrie družbenopoli-
tifine skupnostl,-

• Kako vzpostavlti 4e boljSe sti-
ke občinske skupšCine s krajevni-
mi skupnostmi?

»Krajevne skupnosti so preko
svojih delegacij temeljna sestavina
delovanja občinske skupščine. Me-
nlm. da je na tem podroCju že do
sedai razvlto uspoSno in plodno

sodelovanje. Sekretariat skupščine
preko vodij temeljnih delegaclj
skrbi za eventualno dopolnilno po-
jasnjevanje posameznih delovnih
gradiv. Ob tam bi dodal, da se bo-
mo v vodstvu skupščine, kolikor
bo le mogofie. trudili za pripravo
razumnega obsega gradiv za seje
zborov skupščine. Naia želja je, da
bi preko tega omogočlli kakovost-
no odločanje vseh delegatskih
struktur o predlogih, ki bodo se-
stavni del dela naše skupščine.«

• Bežigrad je med najbolj raz-
vitimi občinami v Sloveniji. Ali sa
vam zdi, da se njen glas dovolj slisi
v republiki?

»Glede na različne kriterije je
naša občina resnično uvrSčena v
sam vrh slovenskih obfiin. Njena
vloga v republiški skupščini je
opredeljena predvsem z aktivnost-
jo in kakovostjo delovanja celolne
skupščine in njenih skupin za de-
legiranje v republiške skupšCinske
zbore. Odmevnost naših stališč je
torej povezana s kakovostjo last-
nega dela -

• Kje bi sa lahko Se bolj okrepi-
lo sodelovanje na mestnem ni-
voju?

»Nedvomno bo ob nadaljnji kre-
pitvi sodelovanja na mestnem ni-
voju mogoče pospešiti sprejema-
nje tistih resitev, ki so pomembne
za razvoj mesta in tudi SirSih druž-
benopolitičnih skupnosti.«

• Kako bi v sedanjih pogojih
tivljenja in dela lahko Se bol] okre-
pili družbeni in ekonomski razvoj
naše občine?

-Gospodarske razmere se v
SFRJ in SR Sloveniji prav v prvih
mesecih letošnjoga leta slabšajo.
Posledica tega ali bolje rečeno del*
tega razvoja je tudi družbeni in go-
spodarskl razvoj v naši občini. Za-

to se bomo tudi pri nas, seveda
upoStevaje okvire, ki so opredelje-
ni s položajem občine v naiem si-
stemu, trudili, da prispevamo svoj
delež k premagovanju teh težav.
Mislim na skrb za ohranjanje deli-
tvenih razmerij na podroCju do-
hodka. Prav tako mislim tudi na
pozorno poučevan]e sugestij, ki
prihajajo iz organizacij združenega
dela v zvezi z izboljšavami v pogo-
jih gospodarjenja. Vse predloge in
pobude, ki bodo izrečeni v naši
skupščini, bomo pozorno proučili
in jih bomo v primeru njihovega
širjega značaja preko delegatov
posredovali v ustrezne zbore repu-
bliške skupščine.«

• Kako si predstavljate razvoj
Bežigrada v naslednjih letih?

-Omenili ste, da je naSa občina
med najbolj razvitimi. Glede na to
smo lahko z rezultati zadovoljni.
TakSno zadovolistvo seveda ne po-
meni, da ne bomo tudi v bodoče
kritični do slabosti in zastojev, ki
ogrožajo uspeSen nadaljnji gospo-
darski in družbeni razvoj. Z različ-
nimi težavami (izgube. problemi
delitvenih razmerij, delovanje sa-
moupravnih interesnih* skupnosti,
financiranje krajevnih skupnosti,
itd) se bomo v bodoče spopadali
kritično, strokovno, predvsem pa
delovno.«

• Kaj bi 4e želeli sporočiti Beži-
, grajčanbm ob občinskem praz-
niku?

»Prav gotovo je ob občinskem
prazniku prisotna želja, da bomo
tudi v prihodnje vsi delovni Ijudje
in občani, vsak po svojih močeh in
sposobnostih, prispevali preko kri-
tičnega, a obenem poštenega in
tovariškega sodelovanja, k prema-
govanju problemov in k nadaljeva-
nju razvoja naše družbenopolitič-
ne skupnosti. S to mislijo želim ob
našem prazniku vsem delovnim
Ijudem in občanom mnogo uspe-
hov in zadovoljstva ter jim iskreno
čestitam.-
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